
 

 

Friluftsrådet  
på Sydfyn 

 

 

Dato: 23.05.2023 
 

Til stede: Michael, 
Ninna, Per B., Lars og 
Erik. 
Afbud fra Fini og Per F. 

Referat af bestyrelsesmøde I Friluftsrådet på Sydfyn 
Trente Mølle   Trentevej 7   5672  Broby . 
Klokken 19.00 – 22.00 

Næste møde: 
 
 

  

Dagsordenpunkter Diskussion Handling 
Ansvarlig(e) per-

son(er) 
Tidsramme 

1. Godkendelse af  
referatet fra sidste møde  
Godkendelse af møde-
dagsordenen. 

Referat godkendt. 
 
Godkendt 

   

2. Friluftspolitisk debat: 
Bittenhus holder indvielse 
Grundlovsdag d. 5. juni  
Kl. 11 - 12 taler  
Kl. 12 - 17 aktiviteter 
M 11.05 

Der blev rundsendt indby-
delse til indvielse af 
Øhavsakademiet. 

   



 

 

3. Friluftsrådet HQ: 
Formandens time er 
fastlagt : 
I maj, september,  
december samt april 2024 
M 09.05 

Vi fik opfordring til at del-
tage. 

   

4. De 3 temagruppers ar-
bejdsområder, arbejds-
form og møder: 
a. Gråt udvalg: 
Bukkejagten begyndt, jeg 
vil gerne høre lidt om det. 
b. Grønt udvalg: 
Fredning af Vejstrup  
nedre ådal. Mødet 28.04 ? 
M 30.03 
c. Blåt udvalg:  
Projekt-gruppemødet om 
den marine NNP d. 10.05  
M 04.05. 
Bro ved Lehnskov Strand 
meget omtalt i pressen 
M 11.05 
Opførsel af ny bro med  
”marsvin-pæleramning”.  
M 12.05  
Udspringsplatform ved 
Klinten i Faaborg 
M 09.05 
 

 
 
 
Per B fortalte om bukkejag-
ten. 
Snak om råger. 
 
Ninna gav referat af mødet. 
 
 
 
 
Ninna kan ikke deltage, der 
kommer forhåbentligt et refe-
rat. 
 
Der er givet tilladelse 
 
 
Gad vidst hvad det er ;-) 
 
 
! meter vippen er tilladt uden 
livredder. Der undersøges 
om forsikring. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

5. Bestyrelsens møder og 
initiativer:  
Der har været spørgsmål 

 
 
Per F. på sagen. Der er 
løbende orienteret om 

   



 

 

til HQ omkring indhegning 
af Faurskov Dyrehave 
Svar ? 
M 03.05  
Svendborg kommune har 
udsendt et forslag til  
Planstrategi.  
Høringssvar ? 
M 26.04 

sagen. Scandiagade er 
orienteret. 
 
 
 
Ninna udsender til alle, 
hvis noget interessant, be-
des alle kommentere på 
det. 
 
 
 

6. Siden sidst fra  
formanden:  
Har til Erik trykt kortlæg-
ningen af biodiversitet-un-
dersøgelsen i  
Svendborg, - andre der vil 
have et eksemplar ? 
Friluftsrådets general-  
forsamling d. 29. april : 
Jeg fortæller om hvorfor 
jeg ikke kunne være der 

 
 
 
 
 
 
Generalforsamlingen, Mi-
chale kunne ikke deltage 
da NOAH overvejede at 
udmelde sig af Friluftsrå-
det. 
Geopark ekskursion den 
31/5 til Langeland Ninna 
tager med. 
 
 
. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

7. Siden sidst fra de andre 
i bestyrelsen herunder sa-
ger I postkassen samt 
meldinger fra de grønne 
råd og andre udvalg m.m.: 
 
Grønt flag i Svendborg og 
på Ærø. 
M 27.05 M 28.05 

 Skovbrugerrådets referat 
udsendt. 
Grønt råd Svendborg 
også her problemer med 
afgræsning. 
Erik overtager sagen på 
Ærø. 

   



 

 

 
 
 
 
 
 
 

8. Udlodningsmidler: 
Vinterbade-faciliteter i 
Svendborg, ”Badedyrene” 
10.04 
Sejlcenteret ”Skolen ved 
vandet”, Svendborg, grej 
til børn med  særlige  
behov, til brug for  
”beskyttede aktiviteter” 
11.04 

Listen gennemgået, sa-
gerne fordelt 

   

9. Næste møde: 
Aftales  

Næste møde 28/6 1900 
Trente 

   

10. Eventuelt: 
 
 
 

     


